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Jean Francois, 2010. Paperback. Condition: New. Language: French . Brand New Book ***** Print on Demand *****.Enfin! Un livre qui peut fournir
des reponses cles a de nombreuses interrogations importantes sur les religions en general et les eglises chretiennes en particulier. C est un outil de
recherche puissant qui permet de decouvrir les precieuses perles qui jalonnent le sentier conduisant a la verite. Il transcende en eCet toute
consideration d ordre ethnique ou culture, d appartenance religieuse ou de convictions personnelles pour etablir l ame assoiffee de justice et de paix
dans une relation d harmonie avec son Dieu. C est une boussole capable de guider toute personne sincere sur la route de l eternite. C est enfin un
texte unique qui va au-dela du tohu bohu des doctrines simplistes, ou des croyances fallacieuses. Il est ecrit dans un langage commun pour tout le
monde, mais assez profond pour etre une revelation pour de nombreux experts en theologie. (Finally! A book that can provide key answers to many
important questions concerning religions in general and Christian churches in particular. This is a powerful search tool that leads you to discover
the precious pearls that line the path to the ultimate truth. It transcends any consideration based on ethnicity or culture, religious or personal
convictions, to place the soul thirsting for justice, peace and love in a harmonious relationship with God. It is a compass that can guide every sincere
person on the road to eternity. Finally, this is a single text that goes beyond the hurly burly of simplistic doctrines, misleading beliefs. It is written in a
common language for everyone, but deep enough to be a revelation to many experts in theology.).
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